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Schriftelijke vragen (art. 41 RvO)

Zendmast Anna's Hoeve

24 november 2022        

Geacht college,

Op basis van art. 3.9 van de Wabo is de behandeltermijn van de aanvraag voor de 
plaatsing van de telecomantenne bij de Harry Banninkstraat 5 met zes weken verlengd. 
(Gooi en Eembode 24 nov. 2022).

Op 10 oktober 2022 antwoordde het college in reactie op art. 41 vragen van Hart voor 
Hilversum over de voorgenomen zendmast-plaatsing. 

Citaat: "In die voorbereidende fase zijn door de gemeente tijdens ambtelijke overleggen 
mogelijke locaties aangedragen om te laten onderzoeken door initiatiefnemer op 
haalbaarheid, maar vanwege uiteenlopende redenen afgevallen." 

1. Vraag: kunt u een overzicht geven van de andere door de gemeente voorgestelde 
locaties en daarbij per locatie de reden geven waarom de initiefnemer meende de 
voorgestelde locatie te moeten afwijzen?

Citaat (...) "op korte termijn eerst een tijdelijke mast plaatsen, die uiteindelijk zal worden 
vervangen voor een definitieve nieuwe mast." (...) "De zoektocht heeft alles bij elkaar 
ongeveer 5 jaar geduurd." 

2. Vraag: is het mogelijk de zendmast tijdelijk op de Philipslocatie te plaatsen op het 
gebouw dat voor de opvang van Oekraïnse vluchtelingen nog 1 jaar gebruikt gaat worden, 
en tegelijk een beter alternatief te vinden dan achter Anna's berg bij de waterzuivering als 
definitieve locatie?

3. Vraag: heeft de brandweer gemotiveerd aangegeven waarom zij als de mast toekomstig 
op de kazerne zou staan zou moeten vrezen voor interferrentie met het P2000 signaal waar 
kennelijk in den lande sprake is van meerdere brandweerkorpsen die geen hinder 
ondervinden van een telecomzendmast op/bij hun kazerne? 

4. Vraag: heeft de brandweer interferentie van het P2000 systeem ondervonden in de tijd 
dat de zendmast operationeel is op de Philipslocatie?
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5. Vraag: weliswaar is het college het bevoegd gezag voor het verlenen van een 
zendmastvergunning maar is het college niet ook gehouden aan de richtlijn van de 
provincie om verstoringen van het illusielandschap te voorkomen?

6. Vanuit het oogpunt van zorgvuldig en collegiaal bestuur tussen het College en de 
verbonden partij het Goois Natuur Reservaat is naar mag worden aangenomen contact 
geweest over de voorgenomen plaatsing van de zendmast. Wat is de reactie van het GNR 
op ze mogelijke plaatsing van de zendmast?

7. Vraag: hoe is de plaatsing van een zendmast te rijmen met het coalitieakkoord waarin 
staat rekening te houden met het illuslielandschap?

 "We bouwen in ieder geval niet in de natuurgebieden die om Hilversum heen liggen en 
we houden rekening met het illusielandschap."  "De groene contouren van Hilversum 
zijn ons dierbaar, evenals het illusielandschap. Dat betekent bijvoorbeeld dat bebouwing 
vanaf de heide zo min mogelijk zichtbaar is zoals in de huidige situatie ook het geval is."  
Uit 'Hilversum koesteren, Coalitieakkoord Hilversum 2022-2026, Hart voor Hilversum, 
VVD, GroenLinks, CDA pp. 8, 10

De dekkingsgraad lijkt geen enkel probleem op te leveren. 
Zo is de dekking voor 1223 MP = Harry Bannink 5 gelijk aan die van 
1217 JE  = Dudokpark 1 het Raadhuis
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https://coverage.vodafone.nl/coveragemvno/ziggo.shtml
 
8. Met welke onderbouwing heeft Vodafone de noodzaak onderbouwd dat de 
dekkingsgraad van de wijk 'versterkt' moet worden? 

De dekkingsgraad voor de wijk Anna's Hoeve lijkt evenmin voor andere aanbieders 
problematisch  https://www.providers.nl/mobiel/dekkingskaart/vodafone/
  

https://coverage.vodafone.nl/coveragemvno/ziggo.shtml
https://www.providers.nl/mobiel/dekkingskaart/vodafone/
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De gemeenteraad heeft ingestemd dat burgemeester en wethouders het bevoegde gezag 
mogen zijn voor het verlenen van een omgevingsvergunning voor afwijkingen t.o.v.het 
bestemmingsplan in kleinere gevallen, de zogenaamde 'kruimelgevallen'.  In het geval van 
een antenne-installatie is de voorwaarde dat die niet hoger dan 40 meter is.  
8. Vraag: hoe moet de reactie dd 10 oktober van het college worden begrepen waar voor 
het bestemmingsplan Anna's Hoeve staat  "In het bestemmingsplan is een binnenplanse 
afwijkingsmogelijkheid opgenomen voor een zendmast tot een hoogte van 55 meter. Op 
grond hiervan is het college bevoegd gezag voor het verlenen van een 
omgevingsvergunning voor de realisatie van een dergelijke mast." 

9. Vraag: kan de gemeente een overzicht geven van a) alle telecomzendmastlocaties in 
Hilversum, b) het afzonderlijke zone-bereik, c) de hoogte van de antenne-installatie?

10. Vraag: is de gemeente Hilversum uitgezonderd de casus in Anna's Hoeve op dit 
moment nog zoekende voor de plaatsing van andere telecomzendmasten? 

Wij horen graag van u. 

Edwin Göbbels


